

## Μαριλένα Σουρή Πιανίστα



Ο Γιώργος Παπαδόπουλος γεννήθηκε στην Πάτρα και προέρχεται από μουσική οικογένεια. Είναι Διπλωματούχος κιθάρας και ασχολείται με τη διδασκαλία καθώς και με τη σύνθεση.

Έχει πολλές διακρίσεις και βραβεία σε Πανελλήνιους και Διεθνείς διαγωνισμούς σύνθεσης, στην κατηγορία σόλο κιθάρα και Μουσικής κινηματογράφου, σε Φεστιβάλ και διαγωνισμούς Τραγουδιού, καθώς και βραβεία ως κιθαριστής.

Την περίοδο 2006-2016 ασχολήθηκε συστηματικά με ηχογραφήσεις και παρουσιάσεις έργων του σε πολλούς διαγωνισμούς. Παρουσίασε 21 συνθέσεις του σε 19 διαγωνισμούς και διακρίθηκαν όλες, αποκομίζοντας 20 συνολικά βραβεία, και 3 επαίνους.

Επίσης βραβεύτηκε δύο φορές ως σολίστ κιθάρας στους διαγωνισμούς της Interartia 2012, 2014 παίζοντας έργα του J.S.BACH και H.VILLALOBOS

Το 2012 εκδόθηκαν από την Cambia συνθέσεις του με τίτλο «Ονειρόδρομοι» (Βιβλίο-cd). Ταυτόχρονα ξεκίνησε το 2012 μια σειρά από συναυλίες σε όλη την Ελλάδα με στόχο να ακουστεί το έργο του. Αφού επιλέχτηκε από τη διεύθυνση του Ο.Μ.Μ.Θ. σαν ένα από τα καλύτερα συνθετικά έργα που κυκλοφόρησαν το 2012 απο τις εκδόσεις Cambia, πραγματοποιήθηκε συναυλία με έργα του στο Μέγαρο Μουσικής Θεσσαλονίκης τον Μάιο του 2013, με μεγάλη επιτυχία.

Το 2014 κυκλοφόρησαν από τη δισκογραφική εταιρία FM RECORDS 2 Cd του : Το "Ονειρόδρομοι" (Dream Paths) με 11 συνθέσεις του, ένας δίσκος Ορχηστρικός με έργα Μουσικής δωματίου για κιθάρα φλάουτο και πιάνο καθώς και έργα του για σόλο κιθάρα και το "Ανάμεσα στο Φως και στη Βροχή"(Between Light and Rain), ένας δίσκος με 8 τραγούδια σε μουσική του Γιώργου Παπαδόπουλου με θετικές κριτικές από ελληνικά και ξένα sites.

Το 2015 κυκλοφόρησαν συνθέσεις του σε 3 συλλεκτικά άλμπουμ από την Fm Records με έργα Ελλήνων συνθετών, με τίτλους "TheSound of Mediteranean", "GreeceToday" και "TheBest of World Music by Fm Records",το 2016 σε έξι συλλεκτικά Albums "BalkanDream", "The 20 Winners of Fm Records World Music Competition", "Greek Lounge Hotel", RhodesMedieval και άλλα.

Την περίοδο 2013-2018 πραγματοποιήθηκαν περίπου 90 συναυλίες του σε διάφορες πόλεις με εξαιρετικές κριτικές.

## Marilena Sourì

### Pianist



Marilena Sourì was born in Patras, Greece. She graduated from Hellenic Conservatory of Athens receiving Piano Diploma with 1st prize in 2013. She received Diplome de Piano from Schola Cantorum de Paris in 2014 (Prof. Agathe Leimoni).

She won 1st prize in the National Piano Competition of CH.O.N. (2009, 2010 / Athens, Greece) and 1st prize at the 8th International Competition for young musicians in Castellamare di Stabia, Italy (2013). She has actively participated in masterclasses with renowned soloists and professors such as France Clidat, Aquiles Delle Vigne, Konstantin Ganev, Julia Ganeva, Yuri Bogdanov, Ian Jones, to name a few.

She also participated in academies and festivals, such as Primavera Pianistica/Belgium , Poros International Piano Academy/ Greece, Music Village/ Pelion, Greece.

Her artistic activity includes solo recitals, performances with orchestra (Athens Sinfonietta), as well as participation in chamber music ensembles. She has developed her skills in correpetion and accompaniment during a 2 year course in the Opera Studio of the Municipal Theatre of Patras. During season 2014 / 2015, she participated in "Snow Queen" – an opera for children by Theo Abazis (Municipal Theatre of Patras). In 2014, she recorded for the National Greek Radio ERT.

In 2009, she started having harpsichord lessons with Markellos Chryssikos. As a harpsichordist, she has performed with Armonia Atenea and Athens Camerata Junior. She is currently studying with Alan Weiss in Luca Arts/ Lemmensinstituut, Leuven.

## Marilena Sourì Pianistin



Marilena Sourì wurde in Patras, Griechenland, geboren. Sie absolvierte das Griechische Konservatorium von Athen, wo sie 2013 mit dem Klaviersdiplom 1. Preis abschloss. Im Jahr 2014 erhielt sie das Diplome de Piano der Schola Cantorum de Paris (Prof. Agathe Leimoni).

Sie gewann den 1. Preis beim Nationalen Klavierwettbewerb der Jugendchöre und -orchester (X.O.N. 2009, 2010 / Athen, Griechenland) und den 1. Preis beim 8. Internationalen Wettbewerb für junge Musiker in Castellamare di Stabia, Italien (2013). Sie hat aktiv an Meisterkursen mit renommierten Solisten und Professoren teilgenommen wie z.B. France Clidat, Acquiles Delle Vigne, Konstantin Ganey, Julia Ganey, Yuri Bogdanov, Ian Jones.

Sie nahm auch an Akademien und Festivals teil, wie Primavera Pianistica /Belgien, Internationale Klavierakademie von Poros / Griechenland, Musikdorf / Pilion, Griechenland.

Ihre künstlerische Tätigkeit umfasst Soloabende, Auftritte mit Orchester (Athens Sinfonietta) und die Teilnahme an kammermusikalischen Ensembles. Sie sammelte Erfahrung in Korrepetition und Begleitung während eines 2-jährigen Kurses im Opernstudio des Stadttheaters Patras. Während der Saison 2014/2015 nahm sie an der Produktion der Schneekönigin teil - einer Oper für Kinder von Theo Abazis (Stadttheater von Patras). 2014 machte sie Aufnahmen für die Griechische Rundfunkanstalt (ERT).

2009 begann sie Cembalo-Unterricht bei Markellos Chryssikos. Als Cembalistin spielte sie zusammen mit Armonia Atenea und Athens Camerata Junior.

Sie studiert derzeit bei Alan Weiss in Luca Arts / Lemmensinstituut, Leuven.